The completion and handover of Phase 3 "Wetland Seasons Park" presents smart green living for residents

第3期「Wetland Seasons Park | 落成交楼 住户尽享智能绿色生活



The Group's Wetland Lot No. 34 Development ("the Development"). Phase 3 "Wetland Seasons Park", located in the prime location of Tin Shui Wai, was recently completed and is ready for handover. The Development is managed by Royal Elite Service Company Limited (Royal Elite) under the Group. Phase 3 Wetland Seasons Park is the final phase of the Development, providing a total of 318 premium residential units, most of which have now undergone handover. A dedicated on-site handover team accompanies new owners to inspect the property and arrange remedial works (if any) to ensure that the owners are satisfied with the handover quality. "Wetland Seasons Park" emphasises sustainable living, in which the community and the environment are balanced in harmony, and implements the Smart Community Living concept, providing residents with a green, healthy and intelligent home.

Promoting a Smart Community Living concept

The Group has fully implemented the Smart Community Living concept in the Development, and Phase 3 "Wetland Seasons Park" is the first residence in Hong Kong to introduce the SmarTone Home 5G Broadband service. Residents can access SmarTone's high-speed 5G network via 5G Wi-Fi 6 routers or use the built-in internet hotspot sockets¹ in each unit to connect to the specified internet service provider, seamlessly linking all their intelligent household devices and connecting them to the internet. RFID (Radio Frequency IDentification) technology has also been introduced in the Development's carpark. Smart identification management services efficiently monitor vehicle traffic and enhance carpark management through the use of a carplate recognition system...

Improving health protection and

In order to provide a safe and secure living environment and to strengthen anti-pandemic measures, the Development has introduced a number of touchless technologies and enhanced the automation functions of the existing facilities. For example, residents can use the residence's designated mobile app, called the Smart Community App², to automatically open and close the entrance door and activate the lift. The Club Seasons Cafe in the clubhouse has also introduced a smart food delivery robot to create a healthy and hygienic dining environment. Residents can experience the convenience brought by various smart technology designs, including using their smartphone to activate the traditional building intercom function to verify visitors and send a unique QR code to visiting friends and family as electronic passes. Additionally, the Smart Community App² enables residents to do online shopping and order takeaways, and visitors can arrive at their destination with ease by using the navigation programme's real-time map.

Sustainable vision integrated with the natural ecology

"Wetland Seasons Park" is situated next to Hong Kong Wetland Park and is in the Wetland Buffer Area. During its design and construction, a number of measures were taken to minimise the impact on the ecological environment, integrating into the beautiful environment of the surrounding Wetland Park, which is in line with the sustainable living concept of the community living with the environment in harmonious balance. The Development adopts a stepped layout design to ensure that the prevailing winds blowing from the Wetland Park towards Tin Shui Wai Town Centre remain unblocked, flowing in

a bottom-up manner. In addition, 6 ventilation breezeways have been provided with a 35-metrewide main breezeway to ensure that Tin Shui Wai Town Centre enjoys sufficient natural wind. The facades of "Wetland Seasons Park" utilise earth tones to blend in seamlessly with the wetland environment. Residents can also learn about the special varieties of trees planted around the Development via the Smart Community App² to acquire more information about the natural

集团坐落天水围优越地段的Wetland Lot No.34 Development发展项目(「发展项 目」) 第3期「Wetland Seasons Park」已落 成及陆续安排交楼。发展项目由集团旗下帝 誉服务有限公司(帝誉)负责物业管理,第3 期「Wetland Seasons Park」是发展项目的最 后一期,共提供318个优质住宅单位,目前大 部分单位已完成交楼。专责交楼小组即场陪 伴业主检查物业及提供执漏协助(如有), 以确保业主对交楼质素满意。「Wetland Seasons Park」强调社区与环境共融的可持 续生活,推行智慧生活概念,为住客提供绿 色健康的智能家居。

推动智慧生活概念

集团于发展项目全面推行「Smart Community Living」智慧生活概念,第3期「Wetland Seasons Park」更是SmarTone于香港首个引 入5G宽频入屋服务之住宅发展项目,住户透 过5G Wi-Fi 6 路由器即可使用 SmarTone 的高 速 5G 网络,或可使用单位预设的入墙式上 网热点插座1接驳指定互联网供应商,无缝连 接全屋智能设备及互联网。屋苑停车场亦已 引入RFID(射频识别)技术,住户毋须停车 亦可享受智慧型识别管理服务,透过使用车 牌识别系统加强管控车辆进出,有效提升车

提升健康保障及便利

为提供安全和安心的居住环境,进一步提高防疫水平,发展项目引进多 项免触式技术与加强现有设施的自动化功能,例如住户可利用屋苑专属 流动应用程式Smart Community App²免触操控大门自动开关或隔空按动升 降机、会所内的Club Seasons Cafe已引入自动送餐机械人,打造健康卫生 的用膳环境等。住客亦能享受连串智能科技设计带来的方便,包括运用 智能手机启动传统对讲机功能以核对访客身份、向到访亲友发送专属QR code作身份认证、利用Smart Community App²网上购物及订购外卖等,访 客更可透过导航程式的实时路线图顺利到访目的地。

1. Fittings, finishes and appliances in the residential properties are subject to the provisions in the agreement for sale. Phase their surrounding environment, structures and facilities. The Vendor also advises prospective purchasers to 1. Fittings, limitines and appliances in the residential properties are subject, to the provisions in the agreement for sale and purchase. The Vendor reserves the rights to revise and/or replace the fittings, finishes and appliances stated in this advertisement/promotional material with other fittings, finishes and appliances, subject to the final approval by the relevant Government departments and the provisions in the agreement for sale and purchase. The Vendor undertakes that if appliances of the specified brand name or model number are not installed in the Development, appliances of the specified brand name or model number are not installed in the Development, appliances of the specified brand name or model number are not installed in the Development, appliances of the specified brand name or model number are not installed in the Development, appliances of the specified brand name or model number are not installed in the Development, appliances of the specified brand name or model number are not installed in the Development, appliances of the specified brand name or model number are not installed in the Development, appliances of the specified brand name or model number are not installed in the Development, appliances of the specified brand name or model number are not installed in the Development, appliances of the specified brand name or model number are not installed in the Development site, its surrounding environment, structures and reliable in the ventor also devices in the ventor and purchase. The ventor in the ventor also devices in the ventor also

2. The services is provided by the manager of the Development or other contract-engaged third party companies, and are subject to terms and conditions. The manager or contract-engaged third party companies may solely determine the fees, terms of use, operation hours and service period of the managed service or other services, bubject to the terms in the Deed of Mutual Covenant, service contract or other relevant legal documents. The services and/or facilities may not be available for immediate use at the time of handover of the residential properties in the Deoporties in the Deopor

any dispute, the decision of the management company of contract-engaged third party companies shall be lendl.

3. The above image was taken from some height above the Phase of the Development on 20 June 2019 and has been processed with computerized imaging techniques. The general appearance of the Phase of the Development has been merged and added by computer rendering techniques and processed with computerized imaging techniques in order to illustrate the general appearance of the environment, structures and facilities surrounding the Phase of the Development. The image does not illustrate the final appearance or view of or from the Phase of the Development any part thereof and is for reference only. The Phase of the Development was still under construction when the or any part thereof and is for reference only. The Phase of the Development was still under construction when the image was taken. The approved building plans of the phases of the Development might be revised from time to time and the details of the Phase upon completion may be different from the information contained in this image and are subject to the plans finally approved by the relevant Government departments. There will be other completed and/or uncompleted buildings and facilities might change from time to time. The Vendor does not give any offer, presentation, undertaking or warranty whatsoever, whether express or implied, as to the environment, structures and facilities in the district or surrounding the Phase of the Development. The fittings, finishes, appliances, decorations, plants, landscaping and other objects in the image may not appear in or the view may not be seen in or from the Phase of the Development or its surrounding area. They are for reference purpose only and do not constitute any offer, undertaking, representation or warranty whatsoever, whether express or implied, on the part of the Vendor regarding the Development or the

Name of the Phase of the Development: Phase 3 ("the Phase") of Wetland Lot No.34 Development ("the Development") (Tower 1, Tower 7, Tower 8 and Tower 9 of the residential development in the Phase are called "Wetland Seasons Park")

District: Tin Shui Wai

Name of Street and Street Number of the Phase: 9 Wetland Park Road

The website address designated by the Vendor for the Phase: www.wetlandseasonspark3.com.hk

Enquiries: (852) 3119 0008

The photographs, images, drawings or sketches shown in this advertisement/promotional material represent an artist's impression of the development concerned only. They are not drawn to scale and/or may have been edited and processed with computerized imaging techniques. Prospective purchasers should make reference to the sales brochure for details of the development. The Vendor also advises prospective purchasers to conduct an on-site visit for a better understanding of the development site, its surrounding environment and the public facilities nearby.

All contents of this advertisement do not constitute and shall not be constituted as constituting any contractual term, offer, representation, undertaking or warranty, whether express or implied.

Vendor: Pacific Gold Limited

Holding companies of the Vendor: Newray Ventures Limited, Time Effort Limited, Sun Hung Kai Properties Limited Authorized Person for the Phase: Ronald P.C. Liang

The firm or corporation of which the Authorized Person for the Phase is a proprietor, director or employee in his professional capacity: LWK & Partners (HK) Limited

Building contractor for the Phase: Chun Fai Construction Company Limited

The firms of solicitors acting for the owner in relation to the sale of residential properties in the Phase: Woo Kwan Lee & Lo, Sit, Fung, Kwong & Shum, Mayer Brown

Authorized institution that has made a loan, or has undertaken to provide finance, for the construction of the Phase: The Hongkong and Shanghai Banking Corporation Limited

Any other person who has made a loan for the construction of the Phase: Sun Hung Kai Properties Holding Investmen Prospective purchasers are advised to refer to the sales brochure for any information on the Phase

This advertisement is published by the Vendor or by another person with the consent of the Vendor Please refer to the sales brochure for details.

Date of Printing: 30 June 2022

结合自然生态 秉承可持续发展理念

「Wetland Seasons Park」位于香港湿地公园旁边,更位处湿地缓冲 区,设计及施工时采取了多项措施尽量减低对生态环境的影响,并 融入周边湿地公园的优美环境,符合社区与环境共融的可持续生活理 念。发展项目采取阶梯式设计,确保由湿地公园方向吹向天水围市中 心的盛行风(prevailing winds)可由下而上不受阻挡地导向天水围市中 心。发展项目同时附设六条通风廊,主通风廊阔达35米,有助天水围 市中心有足够自然风。 [Wetland Seasons Park | 外墙以大地色调为 主,配合湿地环境。住户也可透过Smart Community App²认识发展项 目当中所种植的特别树木品种,以丰富自然知识。

. 住宅物业的装置、装修物料及设备以买卖合约内规定者为准。卖方保留权利更改及/或以其他装置、装 修物料及设备代替本广告/宣传资料内所述之装置、装修物料及设备,一切以政府相关部门最后批准及买卖合约规定为准。卖方承诺如在发展项目中没有安装指明的品牌名称或产品型号的设备,便会安装品质相

2. 服务由发展项目的管理人或其他合约聘用的第三方公司所提供,详情受制于条款及细则。管理人或合约 聘用的第三方公司可自行决定就其管理服务或其他服务之收费、使用条款、营运时间及服务期限,惟须受 **○型、服务会约或其他相关法律文件所订文的条款规范。服务及/或设施干发展项目λ伙时未必能即时启**

3. 以上相片于2019年6月20日于发展项目期数附近上空拍摄,并经电脑修饰处理,发展项目期数之大概外 观以电脑模拟效果合成加入并经电脑修饰处理,以展示发展项目期数大约之周围环境、建筑物及设施,并 非作展示发展项目期数或其任何部分最后完成之外观或其暑观,一切仅供参考。拍摄时,发展项目期数仍 在兴建中。发展项目期数的批准建筑图则会不时修改,落成后之详情亦可能与本相片所述者不同,一切以 政府相关部门最后批准之图则为准。发展项目期数四周将会有其他建成及/或未建成之建筑物及设施,目 区内及周边环境、建筑物及设施会不时改变,卖方对发展项目期数区内及周边环境、建筑物及设施并不作 物件等及其展示之景观不一定会在本发展项目期数或其附近环境出现,一切仅供参考,且不构成任何卖方 就发展项目或期数、其周边环境、建筑物及设施不论明示或隐含之要约、承诺、陈述或保证。卖方亦建议准 买家到有关发展地盘作实地考察,以对该发展地盘、其周边地区环境及附近的公共设施有较佳了解

发展项目期数名称:Wetland Lot No.34 Development发展项目(「发展项目」)的第3期 (「期数」)(期数中住宅发展项目的第1座、第 7座、第8座及第9座称为「Wetland Seasons Park ()

区域:天水围

期数的街道名称及门牌号数: 湿地公园路9号 卖方就期数指定的互联网网站的网址:

www.wetlandseasonspark3.com.hk

查询热线:(852) 3119 0008

本广告/宣传资料内载列的相片、图像、绘图或 素描显示纯属画家对有关发展项目之想像。有 关相片、图像、绘图或素描并非按照比例绘画 及/或可能经过电脑修饰处理。准买家如欲了 解发展项目的详情,请参阅售楼说明书。卖方 亦建议准买家到有关发展地盘作实地考察,以 对该发展地盘、其周边地区环境及附近的公共 设施有较佳了解。

本广告/宣传资料及其所有内容仅供参考,并 不构成亦不得被诠释成作出任何不论明示或隐 含之要约、陈述、承诺或保证。

卖方的控权公司: Newray Ventures Limited · Time Effort Limited · 新鸿基地产发展有限公司

期数的认可人士以其专业身份担任经营人、董事或雇员的商号或法团:梁黄顾建筑师(香港)事 务所有限公司

期数的承建商: 验辉建筑有限公司

就期数中的住宅物业的出售而代表拥有人行事的律师事务所: 胡关李罗律师行、薛冯邝岑律师

已为期数的建造提供贷款的任何其他人: Sun Hung Kai Properties Holding Investment

卖方建议准买方参阅有关售楼说明书,以了解期数的资料。 本广告由卖方发布或在卖方的同意下由另一人发布。

详情请参阅售楼说明书。

印制日期:2022年6月30日

期数的认可人十: 梁鹏程

已为期数的建造提供贷款或已承诺为该项建造提供融资的认可机构:香港上海汇丰银行有限